
Pan Marek Komorowski: „Mam pytanie odnośnie rozpatrywania wniosku 

Szpitala zambrowskiego z Regionalnego Programu Operacyjnego w procedurze 

odwoławczej. Niejednokrotnie rozmawiałem już tutaj z Panem Dyrektorem 

Górskim i mam do Pana Marszałka jedno pytanie, żeby Pan „zwolnił 

hamulcowego, czy zwolnił hamulec”, to znaczy, aby ten wniosek został w końcu 

rozpatrzony. Mam nadzieję, że zapewnienia Pana Dyrektora Górskiego, że do 

końca tego tygodnia decyzja zapadnie będą prawdziwe. Jak długo będziemy 

czekać jeszcze na rozstrzygnięcie?” 
 


